

EXCLUSIVELY FOR YOUR SENSE

5 DAYS 4 NIGHTS

# HONG KONG

## Memories Of The Old Days



HONG KONG  
TOURISM BOARD  
香港旅游发展局

牛車水  
戲院



et  
5A-229

金華冰廳

明昇 找換店

明昇 找換店

EXCHANGE  
\$ \$ ¥ €  
兌換

香  
港

香江旧情怀



Feel the old community  
让大众仿如置身旧日社区



Remembering Hong Kong's changes  
缅怀及见证香港的变化



Get to know the authentic culture and artistic heritage  
认识地道文化与艺术底蕴



Tour code : HKC



# EXCLUSIVE EXPLORE

深度、专属之旅



## SPECIAL ARRANGEMENT 特别安排

### 认识香港

#### To Know Hong Kong

Discover Hong Kong's old traditional stores and historic buildings to get reacquainted with Hong Kong.

探索香港的传统老店和历史建筑，重新认识香港。

### 贴近当地文化

#### Get Close To The Local Culture

Bring you to understand the old community, the public housing environment and the transformation of people's living habits in Hong Kong. To know more about the meaningful life of the residents and the old neighbourhood.

带大家了解香港旧日社区，公屋环境以及市民生活习惯的转变。更深入地认识居民生活情景与昔日街坊情，深具意义。

### 盐田

#### Salt Field

Visit the only remaining salt field in Hong Kong with 300 years of history, and experience the history of salt making in the past.

参观拥有300年历史香港硕果仅存的盐田，感受昔日的制盐历史。

### 传统文化工艺

#### Traditional Cultural Crafts

Visit Tai Hang Fire Dragon Cultural Center and Fa Pau Exhibition Hall to learn about the Chinese customs and centuries of cultural heritage. Explore the techniques that are about to be lost or extinct, and prevent "them" from disappearing into the long history.

带你参观花炮展览馆与大坑火龙文化馆，了解中华习俗与百年文化的传承。探索即将失传或消亡的工艺技术，避免“它们”消失在历史长河之中。

### 西贡“香港的后花园”

#### Sai Kung "The Back Garden of Hong Kong"

Sai Kung has the world-class geological landscape and a winding natural coastline. Explore the hidden fishing villages, learn about the fishing culture and experience the local life of fishing village.

西贡有世界级的地址风貌，更有曲折蜿蜒的天然海岸线。探索隐秘小渔村，了解渔业文化及体验简朴的渔村风情。







5 DAYS 4 NIGHTS

# 香港 HONG KONG

## Memories Of The Old Days

The Monster Building  
怪兽大厦

### 香江旧情怀

#### DAY 1 Kuala Lumpur → Hong Kong

(MOB / Dinner)

- Experience a ride on one of the world's oldest tramways — **Ding Ding Car** / Visit **Monster Building**, typical Hong Kong residential building complex built since the 1960s / Enjoy Hong Kong night view at **Victoria Peak** (Cable car included)

#### DAY 2 Sai Kung - Yim Tin Tsai

(Breakfast / Lunch / Dinner)

- Fishermen Village **Po Toi O** / One of the largest floating fish raft in Hong Kong **Kau Sai Chau Fish Farm** / **Floating Market** / **Salted egg and Salted Fish Making Experience** / **Salt Field** / **The Salt and Light Preservation Centre** / **Jade-Girdle Bridge** / **Former Residence of. St. Joseph Freinademetz**

#### DAY 3 Yuen Long - Tuen Mun

(Breakfast / Lunch / Dinner)

- **Tang village** / **Tsui Sing Lau Pagoda** is the ancient pagoda in Hong Kong / **Sheung Cheung Wai** / **Yan Tun Kong Study Hall** / **Tat Tak Communal Hall** is the only surviving communal hall in the territory which served as an assembly and worshipping point for a rural pact and also as a management office for the open market. / **Ching Shu Hin** / **Well** / **Ping Shan Tang Clan Gallery** / **Kun Ting Study Hall** / **Yuen Long The Manchu Street (Chun Yuen Pawnshop, Tongyi Stack)**, the largest and most prosperous bazaar / **Fa Pau Exhibition Hall**

#### DAY 4 City Tour

(Breakfast / Lunch / Dinner)

- **Hong Kong Museum of History** is a museum that preserves Hong Kong's historical and cultural heritage / **Mei Ho House**, show the changes in the living habits and living environment of the poor people / **Tai Hang Fire Dragon Cultural Center** / **Tai Kwun** the honor of Award of Excellence in the UNESCO Asia-Pacific Awards for Cultural Heritage Conservation 2019.

#### DAY 5 Hong Kong → Kuala Lumpur

(Breakfast / MOB)



Victoria Peak Cable Car  
太平山缆车

- \* Sequences of itinerary are subject to local arrangement
- \* Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- \* Pictures for reference only





Hong Kong Museum of History  
香港历史博物馆



Ding Ding Car  
叮叮车

## 第1天 吉隆坡 ✈️ 香港

(机上用餐 / 晚餐)

- 体验乘搭世界上最古老的有轨电车之一——叮叮车 / 于上世纪六十年代开始兴建的典型香港密集住宅楼建筑群怪兽大厦 / 必去名列世界三大百万夜景之一太平山夜景 (含缆车)

## 第2天 西貢 - 鹽田梓

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

- 简朴的渔村风貌布袋澳 / 全港最大的海鱼养殖溜西洲漁排 / 水上市場 / 製作咸旦及咸魚 / 香港碩果僅存之盐田 / 盐光保育中心 / 玉带桥 / 现为「成圣之路」的一部分圣福若瑟神父故居

## 第3天 元朗 - 屯门

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

- 最美的乡村鄧氏乡村 / 現存最旧的古塔聚星楼 / 上璋圍 / 被列入法定古迹的仁敦冈书室 / 现存唯一兼具村落联盟的聚会、祭祀及其乡约属下的露天市集管理处的達德公所 / 清暑轩 / 古井 / 屏山鄧族文物馆 / 觀廷书室 / 是昔日新界最大和最繁盛的市集元朗满清一条街 (晉源押, 同益棧) / 非物质宝藏花炮展览馆

## 第4天 市区游

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

- 展示了香港地区一路发展历程的香港历史博物馆 / 展现穷苦市民的生活习惯和居住环境转变的美荷楼生活馆 / 了解中华习俗与百年文化传承的大坑火龙文化馆 / 中環大馆2019年荣获「联合国教科文组织亚太区文化遗产保护奖」最高级别的卓越奖项

## 第5天 香港 ✈️ 吉隆坡

(早餐 / 机上用餐)



Sai Kung Floating Market  
西贡水上市场照片



Tai Kwun  
中環大馆

- 行程次序以当地旅社安排为准。
- 行程、膳食、住宿、交通等可能会因不可抗力因素而更动，恕不另行通知。
- 图片仅供参考。





**Sai Kung Specialty**  
西贡特色



**Authentic Roaster Goose**  
正宗烧鹅



**Hong Kong Dim Sum**  
香港点心



**Tai Wing Wah Poon Choi**  
大榮華盆菜

DAY 天	BREAKFAST 早餐	LUNCH 午餐	DINNER 晚餐	HOTEL 酒店
1	--	Meal On Board 机上用餐	Hong Kong Local Cuisine 香港道地风味	Metropark Hotel Kowloon or similar 九龙维景酒店或同级
2	Hong Kong Dim Sum 香港点心	Po Toi O Local Cuisine 布袋澳道地餐	Sai Kung Seafood Specialty 西贡特色海鲜	
3	Hotel Breakfast 酒店早餐	Tai Wing Wah Poon Choi 大榮華盆菜	Authentic Roaster Goose 正宗烧鹅	
4	Hotel Breakfast 酒店早餐	Hong Kong Style Café 港式茶餐厅	Roaster Pork Rib Claypot Rice 烧腊排骨煲仔饭	
5	Hotel Breakfast 酒店早餐	Meal On Board 机上用餐	--	

## Find Your Direction





If it's worth it, why not give it more time and explore deeper?  
We've arranged it so that even in one country, you can take a trip of extraordinary depth.  
We believe there's nothing will be more meaningful than a memorable vacation.

### 如果值得, 何不赋予更多时间, 深入探索?

我们精心安排, 让你即使在一个国度, 也能走出不一般的深度之旅。  
我们也深信, 没有什么比一趟深刻的旅游所带来的回忆, 能更隽永、能更让你动容。



Feel the  
old community  
让大众仿如置身旧日社区



Remembering  
Hong Kong's changes  
缅怀及见证香港的变化



Get to know the  
authentic culture and  
artistic heritage  
认识地道文化与艺术底蕴



Full service  
airline  
乘坐全服务航空



Special meal  
arrangement  
特色膳食安排



Exclusive &  
Meticulous  
route planning  
独家精心设计策划



Thoughtful &  
Comprehensive  
arrangement  
贴心周全安排



Integration of  
the latest  
travel trend  
融入最新旅游趋势

GD Partner / 旅游伙伴: